

Title (en)

Rail vehicle.

Title (de)

Fahrzeug für Eisenbahnverkehr.

Title (fr)

Véhicule de circulation sur des rails de chemin de fer.

Publication

EP 0465367 A1 19920108 (FR)

Application

EP 91401856 A 19910704

Priority

FR 9008459 A 19900704

Abstract (en)

Vehicle composed of a platform (2), of removable bogies (4) equipped with wheels (41) for the vehicle to travel on rails (R) and of a bearing plate (43) for the platform (2) of the vehicle, this bearing plate being mounted pivotably on the chassis of the bogie and having means of assembly with the platform of the vehicle, the said vehicle being characterised in that the assembly means of the bearing plate (43) of the bogie are composed of a conical peg and a pin, the peg being received in an orifice of corresponding shape of the platform (2) whilst the pin is received in an elongate aperture of the platform, the width of which corresponds to that of the pin. <IMAGE>

Abstract (fr)

Véhicule se composant d'un plateau (2), de bogies amovibles (4) pourvus de roues (41) pour la circulation du véhicule sur des rails (R), et d'une plaque d'appui (43) pour le plateau (2) du véhicule, cette plaque d'appui étant montée pivotante sur le châssis du bogie et comportant des moyens d'assemblage avec le plateau du véhicule, véhicule caractérisé en ce que les moyens d'assemblage de la plaque d'appui (43) du bogie se composent d'un tenon conique et d'une broche, le tenon se logeant dans un orifice de forme correspondante du plateau (2) alors que la broche se loge dans une ouverture allongée du plateau dont la largeur correspond à celle de la broche. <IMAGE>

IPC 1-7

B61D 3/18; B61F 1/14

IPC 8 full level

B61D 3/18 (2006.01); **B61F 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

B61D 3/184 (2013.01); **B61F 1/14** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0320420 A1 19890614 - INTERMOTRA SA [FR]
- [A] GB 2150900 A 19850710 - ACKERMANN FRUEHAUF
- [A] DE 3445741 A1 19860626 - RAILMASTER SYSTEM INC [US]

Cited by

CN102350991A; US7050619B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0465367 A1 19920108; FR 2664221 A1 19920110; FR 2664221 B1 19921016

DOCDB simple family (application)

EP 91401856 A 19910704; FR 9008459 A 19900704